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Název  
Komise pro výchovu, vzdělání, sport a využívání volného času dětí 
a mládeže 

Datum konání 12. 3. 2015 

Místo konání MěÚ 

Přítomni 
Havlíček, Chaloupka, Migdauová, Sova, Sovová, Šalamounová, 
Velan, 

Omluven Kadlc, Klaška, Krejčí, Šudák 

Program 

1. Úvod 
2. Kontrola úkolů z lednového setkání 
3. Informace z naší komise 
4. Dotazy na ŠŘ a ZŠ 
5. Usnesení 8. Rady města  
6. Informace z Rady města 
7. Úklid 25.4. – plán práce 
8. Alternativní knihovna 
10. MŠ 
11. Závěr 

Obsah 

1. Úvod 

Přivítání, omluvení členové, jmenována nová členka p. Monika Sovová.  
 
2. Kontrola úkolů z lednového setkání 
a) MŠ – do školek v okolních obcích chodí 5 dětí (Ponětovice) a 18 dětí (Mokrá)  ze 

Šlapanic.  
Komise navrhne RM další možná řešení.  
 
b)Schůzka spolků – proběhla, vybrané spolky (ty které žádaly značný nárůst dotace) 
komise pozvala na únorovou schůzku. Spolky byly osloveny také s možností zveřejnit své 
kontakty na městském webu a zveřejnit akce v městském kalendáři (stolním i na webu).  
 
c) Školní psycholog a Viz zápis z 8. Rady města (15. 1. 2015) v odstavci 6.1 

http://www.slapanice.cz/zapisy-z-rm/ 
Projekt školního psychologa i speciálního pedagoga pokračuje.  
 
d) Vyhláška o loteriích  

Vysvětlení slečny Havlíčkové (fin. výbor) 
Výherní hrací automaty i „videoterminály“ jsou na ve Šlapanicích zakázány obecně 
závaznou vyhláškou z 1. 9. 2013. Automaty, které jsou ještě v provozu, povolilo 
ministerstvo, do jehož kompetence spadá povolování právě videoterminálů. Žádná další 
povolení již ministerstvo na území našeho města nevydává, ale ty které povolilo, již budou 
fungovat, dokud nevyprší platnost jejich povolení nebo dokud ministerstvo nedokončí řízení 
o zrušení povolení. 

 
Vůáda chystá novou vyhlášku, která  by zakázala jak automaty, tak „kvízomaty“. 
Komise spolupracuje s Městskou policií a sbírá další informace k případné změně vyhlášky.  
 

http://www.slapanice.cz/zapisy-z-rm/
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e) Vyhláška o hostinských zařízeních  
Komise pracuje na materiálech a sbírá potřební informace. Spolupracuje s Městskou policií.  
 
f) Provozní řády sportovišť 

Komise nadále pracuje na získávání informací.  
Komise navrhne RM najít „správce“ a případně bude spolupracovat na hledání správce na 
menší úvazek, který by nejlépe bydel v okolí hřiště (Jiráskova, ZŠ) 
P. Velan – formulace do zpravodaje – výběrové řízení na člověka, který by se staral o 
Aletický  areál i hřiště na Jiráskové příp. Brněnské pole. 
 
3. Informace z naší komise 
P. Sova napíše do příštího zpravodaje. 
 
4. Dotazy na ŠŘ a ZŠ 

ŠR bere na vědomí připomínku p. Krejčí ohledně zápisů.  
 
Počty přijatých dětí na SŠ je dostupný ve výroční zprávě zde: 
http://www.zsslapanice.cz/vyrocni-zpravy/m292 
 
Proběhla schůzka sl. Migdauové, pí. zástupkyně Dufkové a Pantělejevové a výchovné 
poradkyně Trundové ohledně spolupráce a komunikace ZŠ s komisí. 
 
Učebnice (odpověď p. Pantělejevové) 
Požadavky na učebnice jsou vyřizovány na základě finančních možností školy a aktuálních 
požadavků předmětových komisí a učitelů v rámci metodického sdružení 1. st. – objednávka 
na další šk. rok se řeší období duben – květen. 
 
5. Usnesení 8. Rady města  
Návrh usnesení: RM ukládá komisi 

- zmapovat rozmístění stávajících sportovišť a ploch pro děti a volný čas 
včetně komerčních prostor 

Městská 

Park (dvě dětská hřiště) 
Špice Hybešova/Wurmova  
V novém sídlišti 
Špice Nerudova/Sušilova 
Ve starém sídlišti 
Švehlova 
 
Budoucí 

Jiráskova 
ZŠ (atletický areál) 
Brněnská pole 
Bedřichovice 
 
Komerční 

Sokolovna (dětské hřiště) - zdarma 
 
Sokol – volejbalová hřiště, Sokolovna, hala 
Orel – tělocvična 
ZŠ (tělocvična, bazén) 

http://www.zsslapanice.cz/vyrocni-zpravy/m292
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Gymnázium – beachové hřiště, volejbalové hřiště 
Tenisový klub Šlapanice 
 
Šnek Sport 
SK Šlapanice (3 hřiště – fotbalové, umělka, nohejbalové) 
Hala Roci 
Tenis Raketa 

- zmapovat potřeby obyvatel v oblasti sportu a volného času s ohledem 
na věkové kategorie 

Komise zmapuje místa po úklidu.  
Komise se dotazuje RM, zda má vyčleněny finance a další plány v oblasti volného času.  
Protože v minulých letech už jedna anketa proběhla a získaná data nesloužila k žádným 
účelům. 
Sl. Migdauová poprosí bývalé předsedy komise o výsledky již zpracované ankety ohledně 
potřeb obyvatel. 
 

- navrhnout: 
o plochy vhodné pro sport a volný čas a jejich potřebu 
o způsob využití vybraných ploch 

Cyklostezky – napojení na centrální republikovou „mapu cyklostezek“ 
Cyklostezka  Šlapanice  - Podolí. Komise se dotazuje RM, zda se při rekonstrukci křižovatky 
mezi Podolím a Bedřichovicemi bude opravovat i most přes potok. Případně zda neuvažuje 
o podjezdu kolem potoka. 
Cyklostezka  Šlapanice  - Brno. Zahrnout do nového ÚP.  
Venkovní posilovací stroje pro dospělé na stávajících místech pro volný čas (Ve starém 
sídlišti, na špici Hybešova /Wurmova, v parku) 
Hřiště na petanque –na špici Hybešova /Wurmova, v parku. Nízké náklady pouze obrubníky 
a štěrk. Rozměry 13m x 3m, v parku i 13m x 9m. 
Venkovní posilovací stroje pro dospělé přidat do projektu ZŠ – atletický areál (využití i pro 
jiné sporty než je atletika) 
Sl. Migdauová  – sepíše vhodné položky pro dotace 
 

- projednat a navrhnout využití školního bazénu pro potřeby veřejnosti po 
skončení doby udržitelnosti projektu (30. 06. 2015) 

Komise bude na této otázce dále pracovat.  
Sl. Migdauová zjistí potřebné informace o financování a statistiku počtů návštěvníků atd. 
 
 
6. Sledování informace z Rady města 

Komise ukládá p. Šudákovi sledovat zápisy z Rady a informovat komisi o úkolech 
vyplývajících ze zápisů RM. 
 
7. Úklid 25. 4. 2015  

Komise se sejde 25. 4. ráno v parku (dle pozvánky na „Úklid Katastru“), rozdělí si místa, 
uklidí a sepíše všechny nedostatky.  
P. Šudák vzít foťák (dokumentace) 
Sl. Migdauová komunikace a domluva s organizátorem „Úklidu katastru“  
Zveme všechny členy (nebo jejich náhradníci) a všechny občany na pomoc při úklidu. 
 
Park 2x 
Špice Hybešova/Wurmova 
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V novém sídlišti (navrhujeme chodník mezi pískovištěm a hřištěm 
Špice Nerudova/Sušilova 
Ve starém sídlišti 
Švehlova 
 
Parčík Čechova 
Parčík Svatojánské náměstí 
 
8. Alternativní knihovna 

Občané navrhli nápad s „alternativní knihovnou“, kam by lidé darovali knihy a časopisy a 
mohl si je půjčovat všichni.  
Komise uvažuje o místech „knihoven“ 
P. Havlíček zjistí situaci na Zdravotním středisku. 
K. Migdauová  zjistí situaci v ZŠ, v Restaurantu na náměstí, v cukrárně. 
P. Šalamounová v Albertu. 
 
9. MŠ 

Dotazy od občanů: 
a) Otevření hřišť v MŠ pro „veřejnost“.  
P. Sovová zjistí informace u pí. ředitelek šlapanických MŠ. 
b) Delší otvírací doba MŠ 
Komise zjistí informace o této problematice (finanční stránka, možnost doplácení rodiči, 
zájemci, možnost delší otvírací doby jen některé dny v týdnu, sloučení dětí do jedné třídy 
atd.) 
 
11. Závěr 
Upozorňujeme na změnu! Výjimečně bude příští schůzka až třetí čtvrtek v měsíci 16. 4. 
v 18,00 na MěÚ.  
 

Vyhotovil 

Migdauová 

Podpis 
 


